

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/435 主科暑期作業安排

敬啟者:

本學年行將完結,為讓學生溫故知新,本校主科(中國語文、英國語文、數學及初中綜 合科學科)為學生安排由老師自行編寫的暑期作業。茲將須訂購之項目及訂價表列出,詳情 如下:

級別	科目	費用		備註	
升中二及 升中三	中文	\$40 (印刷費)			
	英文		1.	暑期作業的表現 將計算入下學年 (25/26) 第一學期 平時分的項目	
	數學				
	綜合科學				
升中四、 升中五及 升中六	中文		2.	如 同 學 遺 失 作 業,宜儘早往校務 處補買	
	英文				
	數學				

敬請家長於 2/7(三) 中午 12 時正前回覆此電子通告並繳付費用;並請督促學生在暑假期 間分配好時間完成各項作業,再進行自學,然後於九月開學日將暑期作業交給班主任。

如有查詢,請致電 2461 1555 與教務行政組盧璚芝主任或王穎潼老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年六月二十五日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk電話 Tel.:(852)-2461 1555傳真 Fax:(852)-2464 6161電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/435 Summer homework arrangement for major subjects

Dear Parents/Guardians,

As the current school year comes to an end, our school has arranged summer homework for major subjects (Chinese Language, English Language, Mathematics, and Junior Integrated Science), which our teachers have designed to help students consolidate their knowledge and prepare for the new term. Below are the details of the items available for purchase along with their respective prices:

Forms	Subjects	Fee	Remarks
S2 to S3 students in the coming year	Chinese Language		1. The performance in the
	English Language		summer homework will be counted towards the continuous
	Mathematics		assessment marks in the first
	Integrated Science	\$40 (printing fee)	term of the next academic year (25/26).
S4 to S6 students in the coming year	Chinese Language	(printing ree)	2. If any student loses the
	English Language		homework, they should purchase a replacement copy
	Mathematics		from the General Office as soon as possible.

Please reply to this e-notice and settle the payment by 12:00 noon on Wednesday, 2nd July. We also kindly ask for your support in guiding your child to manage their time effectively during the summer break, ensuring they complete all assigned homework and engage in self-directed learning. The summer homework should be submitted to the class teacher on the first day of school in September.

For enquiries, please contact Ms Lo King Chi or Ms Wong Wing Tung of the Student Academic Administration Team at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal